
La Mesa de Turisme de Lloret tamb� rebutja el pla d'usos

Els empresaris del sector el rebutgen perqu� el consideren intervencionista i aposten per

un pla que en tot cas incentivi

L'equip de govern queda sol defensant el pla, i no veu factible que s'acabi tirant endavant

Turistes observant productes d'una botiga de

souvenirs de Lloret de Mar. Foto: MANEL LLADî.

L'equip de govern de Lloret de Mar (CiU i ERC) no t� cap supor t de

moment per al pla d'usos comercials que ha elaborat. Despr�s de

la negativa d'alguns grups de l'oposici� i de l'associaci� de

comerciants, ara �s la Mesa Empresarial de Turisme qui tamb� hi

d�na el seu no rotund.

La mesa aplega empresaris de tots els sectors tur�stics del municipi

(restauradors, hotelers, propietaris de locals d'oci nocturn,

comerciants), que van valorar en la seva �ltima assemblea el pla

d'usos proposat per l'Ajuntament, que pret�n, entre altres coses,

restringir el nombre de locals de per f il baix que hi ha al municipi (licoreries, basars, botigues de tatuatges i

similars). Intervencionista, restrictiu i amb poca visi� tur�stica van ser alguns dels qualif icatius que van donar els

empresaris al pla, elaborat per una empresa per enc�rrec de l'Ajuntament. Els empresaris creuen que, en tot

cas, si es vol treballar per millorar el comer� Ðque hi estan d'acordÐ hauria de ser per la via dels incentius, i no

pas de la prohibici�.

Tamb� consideren prioritari fer inversions per incrementar l'atractiu tur�stic de Lloret abans d'abordar un pla

d'usos. ÒSi no es creen les infraestructures que calen, mentrestant ho pots fer anar tot en orrisÓ, opina un

membre de la mesa. ÒEn l'objectiu estem d'acord, cal millorar, per� no estem d'acord amb l'estrat�giaÓ, af irma el

president de la mesa, Climent Guitar t. La mesa est� treballant en un conveni per presentar a l'Ajuntament i la

direcci� general de Turisme per posar en marxa plans de millora. ÒEsperem que en les properes setmanes el

podrem signarÓ, diu Guitar t. El conveni est� relacionat amb els compromisos adquirits en les jornades

organitzades per la mesa el mes de juliol passat.

Un altre tema que separa l'Ajuntament i els empresaris �s com es gestiona la taxa tur�stica. Els empresaris

volen que el que es recapta amb la taxa a Lloret es destini a promoci� tur�stica, sense que aix� faci disminuir els

diners que apor ta l'Ajuntament. En el pressupost del 2013, per�, es va reduir l'apor taci� municipal. ÒNosaltres

creiem que els diners que ja hi havia per a promoci� tur�stica s'haurien d'afegir al que es recapta amb la taxa;

aquesta �s una preocupaci� molt gran que tenimÓ, assegura el m�xim responsable de la mesa. Ò�s fonamental

que els diners s'inver teixin a generar atractius, cal un pla de m�rqueting m�s complet. Si no, en temporada

mitjana i temporada baixa no vindr� ning� i la taxa no haur� servit de resÓ, hi afegeix.
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